
   

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 25. August  

Kl. 17.30 – 19.30 

 

Medlemmer: 

 

 

 

 

Louise René Petersen, Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, 

Trine, Heidi, Christine, Camilla, Sebastian, VKW, MN og HSB, 

(Per), Aya og Aya 

 

SUP: Amir. 

 

Afbud: Julie 

Bordrunde  

 

 

 

Meddelelser fra  

• A  formanden: 

Orienterede om møde i skole, børne og unge udvalg, i sep – 

budget med politikkernes forslag, vi skal forvente kortere 

tidsfrist. 

 

• B  elevrådet: 

Væg og hegn i stykker v fodboldburet, ungdomsskolen. 

Gardiner hænger i stykker v. 6.a 

Toilet v. 8 a – mangler sæbe 

Toilet v. 6.b - blinker 

Ure ønskes synlige på gangene, da eleverne ikke længere har 

mobiltelefoner.  

Ønske om borde/bænke sæt v kantinen. 

12 Pausen er for kort, kan være svært at nå hjem og spise.  

Ønsker et større udvalg i kantinen, savner eks. onsdags bagel. 

Vil gerne have andre betalingsmuligheder, i kantinen – evt. 

kreditkort.  

 

• C  ledelsen:  
Der er fokus på arbejdskraftmangel og fastholdelse af 

medarbejdere i kommunen.  
 

• D  de forældrevalgte: 

Den forkortet spisepause har været drøftet i 

indskolingen, en del elever oplever spisepausen som 

forjaget.  

Har brugt tid på at kigge principper, og er i gang med at 

lære hinanden at kende. Arbejder på at have 

forberedende møder til SB – enten før eller efter selve 

SB mødet.  

 

• E medarbejderrepræsentanterne:  



Konfliktniveauet er faldet væsentligt, efter spisepausen 

er blevet forkortet.  

 

Beslutningspunkter 

Skærmpolitik: 

 

 

Se bilag fra SB og personalet: Ind og – udskolings udkast ligger 

i bilag. SFOéns og S-klassernes kommer på dagsorden inden 

torsdag. Herudover er vedlagt Greve kommunes ”mål og 

indholdsbeskrivelse for SFO”, hvori Digital dannelse er 

beskrevet. 

 

Trine præsenterer skærmpolitikken for skolen, i forhold til 

digital dannelse, samt digitale afgangsprøver. 

I skolen ses computer og Ipad som et redskab. 

 

Drøftelse i forhold til skærme bruges til at skabe ro – hvordan 

sikrer vi de pædagogiske overvejelser omkring hvad der vises 

på skærmen? 

Klasserne arbejder med belønnings systemer og aftaler, som 

danner og udvikler eleverne til at overveje muligheder og tage 

selvstændige beslutninger, både i fællesskabet og som enkelt 

elever. 

 

Processen er set i bakspejlet måske forjaget lidt – det kan være 

vi skal sikre procesgangen fremadrettet.  

 

Drøftelse om pauser med eller uden mobil, konsekvensen i 

forhold til at følge klokken.  

 

SFO:  

Drøftelse af skærmpolitikken på SFO’en har bl.a.medført at der 

ikke længere tændes for morgentv.   

Tilbagemelding til SFO’en, ros for at tv’et er slukket om 

morgen. 

 

Bestyrelsen arbejde Planlægges udfra SB liste og nuværende principper (se bilag) 

Opfordring til at tage med til Skolebestyrelsernes årsmøde i sep.   

 

Principper og værdigrundlag kigges lidt igennem, ifb med en 

skolestrategi.  

 

Branding af Arena, bløde værdier – hvad kendetegner Arena? 

 



Bestyrelsen overvejelse om prioritering af principper og gerne 

systematisere i årshjul (MN udkast sender årshjul m ref.) 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Orientering og drøftelse Rengøring 

 

Medtage rengøringsproblematikken i skolerådet.  

Generel drøftelse om at styrke samarbejdet mellem 

skolebestyrelserne i kommunen. 

Venskabsskole, som skolebestyrelse (vidensdeling og 

inspiration) 

Orientering og drøftelse 

 

Økonomi: Martin gennemgår Økonomien (Se bilag) 

 

I modsætning til tidligere år, forventer vi at budgettere med et 

mindre underskud. 

Vi har orienteret CFSD om vores forventning. 

Det er vores forventning at underskuddet vil være i nærheden af 

200.000 kr.  

 

SB ønske om at være en del af budgetprocessen. 

Eventuelt SB ønsker at ændre mødetiden til kl. 18-20, således bestyrelsen 

kan mødes inden SB kl. 17-18. 

Beslutningen blev at vi fastholder SB mødetid kl. 17.00-19.00 

og at bestyrelsen mødes efterfølgende kl. 19-20.  

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 

 

  

   

 

 


